
Referat af bestyrelsesmøde 
SAND – Hovedstaden 

Tirsdag d. 20. Januar 2009 
 
Dagsorden 
 
Til Stede:  Stig, Ole, Carsten og Niels 
Afbud:  Jørn og Per 
Fraværende: Jens 
 
Valg af dirigent og referent 

Ingen dirigent. Stig refererer. 
Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 2/12 08 

Referatet godkendt. 
Formanden informerer 
 Ole har talt med Askovgården om samkøring af aktiviteter.  

Ser gerne flere organisationer som vi kan samarbejde med. 
Line spurgte om vi ville samarbejde omkring ”bistandsbums”  
Det blev besluttet at vi får vort logo på siden. 
Ole Skou vil gerne lære os mere og kende. Vi holder et lille møde med ham. 
Der har været møde i kontaktgruppen. Der vil blive afholdt endnu et møde. 

Medlemmerne informerer om deres aktiviteter 
 Stig informerer om aktiviteterne i EAPN. Der henvises til hjemmesiden. 
 Carsten orienterer om mødet den 30/1 med Karen Jespersen. 
 Carsten fortæller at nødherberget er startet op, og Carsten er tovholder. 
Økonomisk orientering 

Indkøbet af bærbar PC er foreløbig udsat, idet der muligvis bliver en maskine ledig 
som har XP styresystem.  
Til drift har vi fået 30.000 Kr. fra Kbh. og 25.000 Kr. fra Frbg.  
Tilmelding til konferencer, kurser, m.v. der koster penge, kræver accept fra 
bestyrelsen.   

Brug af kontoret 
 Ole ser gerne kontoret brugt af bestyrelsesmedlemmerne.  

Man er velkommen til at kigge ind om mandagen omkring frokost. Der vil altid være 
nogen på kontoret denne dag. 
Ole klager over at Carsten bruger Kbh. kontoret når han arbejder for landsforeningen. 
Ole tager sagen op med Ask. 

Netværksprojektet for boformerne 
Vi har fået bevilget §18-midler.  
Vi har fået 30.000 kr. fra Kbh. kommune til afholdelse af temadage.  
Ole Skou og Carsten og Ole Svendsen. er foreløbig med i arbejdsgruppen.  

Næste møder: 
 Bestyrelsesmøde den 4/2, kl. 13,00 
 Generalforsamling den 24/2. kl. 13,00 (Hos Røde kors)  
 
Udsendt den 25/1-09 
Stig B.                                                   


